
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  11. 3. 2008 
 
Přítomni:  doc. Novák, Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Žižková, dr. Moravec, doc.   
                 Hajer, doc. Eisenmann, doc. Jeřábek, dr. Kolská, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová  
                 Dvorníková. 
Omluveni: doc. Anděl, prof. Nezbeda 

1. Děkan informoval o jednání  kolegia rektorky . 

2. Akreditace. 
AK na lednovém zasedání projednala a udělila: 
- reakreditaci učitelských oborů navazujících magisterských studií, 
- akreditaci bakalářského studijního programu „Informatika“  se studijním oborem 

„ Informatika“ (dvouoborové) 
- akreditaci doktorskému studijnímu programu „Matematika“ se studijním oborem 

„Obecné otázky matematiky“. Děkan blahopřál doc. Eisemannnovi a poděkoval 
všem členům katedry, kteří se na přípravě tohoto programu podíleli. 

Akreditační komise ustanovila pracovní skupinu, která bude provádět hodnocení UJEP. 

3. Dne 10. 3. 2008 byla podepsána Smlouva o spolupráci mezi PřF UJEP a VOŠ a SPŠ 
Varnsdorf. Ve Varnsdorfu tímto vzniká třetí detašované pracoviště PřF. Zde bude 
probíhat výuka Počítačového modelování ve fyzice a technice v kombinované formě 
studia. 

4. Děkan seznámil kolegium s návrhem Rady vysokých škol na reformu financování vědy a 
výzkumu.  

5. Operační program VaVpI. 
       Proběhl další screening projektů, děkan zpracoval údaje pro  Regionální centrum pro 
vědu a výzkum (priorita 2). Na  
       společném projektu budou spolupracovat čtyři partneři. Akademie věd ČR tento projekt  
       podporuje. 

6. Bylo vyhlášeno výběrové řízení FRVŠ pro rok 2009. 

7. Proděkanka Žižková informovala: 
- Porovnání počtu přihlášek na PřF UJEP v letošním roce s rokem 2007. Na PřF k        

10. 3. 2008 je  zatím 567 podaných přihlášek, další přicházejí. Celkový počet 
uchazečů na UJEP klesl. 

- Probíhá kontrola a aktualizace záznamů ve STAGu, katedry zašlou proděkance do 
18. 3. 2008 do 10 hod. zprávu o splnění úkolu. 

- Harmonogram UJEP – do 18. 3. 2008 doplnit termíny imatrikulací v Ústí n.L., 
v Litvínově a ve Varnsdorfu, zaslat e-mailem proděkance Žižkové. 

- Informační brožura o studiu pro rok 2008/2009 – katedry po kontrole do 15. 3. 2008 
nahlásí proděkance případné opravy. 

- Je nutné odstranit nedostatky v zápisech v indexu a ve STAGU. Opravy zařídí 
studijní oddělení na základě kontroly zápisových listů o zkouškách a zápočtech na 
katedrách. 

- Studijní a zkušební řád PřF UJEP – zapracování připomínek bude ukončeno do 14. 
3. 2008. Konečnou verzi rozešle proděkanka k odsouhlasení vedoucím kateder. Zpět 
proděkance zaslat do 7. 4. 2008. 

- Od dubna 2008 budou probíhat kurzy anglického jazyka pro pracovníky PřF. Pro 
neakademické pracovníky bude kurz povinný. 

8. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektora Loučky: 
- u projektů GAČR v rozpočtu jsou ke mzdovým prostředkům povinné odvody 35,42 

% + 1% do sociálního fondu, 
- projekty FRVŠ – dne 28. 4. 2008 ve 12 hod. je uzávěrka vkládání projektů do 

systému ISAR, 



- prostředky z grantů města Ústí n. L. se budou moci čerpat po 27. 3. 2008, 
- dne 20. 3. 2008 v Liberci proběhne seminář k 7. RP 
- na poradě proběhla diskuse k Interní grantové agentuře UJEP, která by měla 

podporovat studenty doktorských studijních programů akreditovaných na UJEP 
- UJEP připravuje DVD s propagačním materiálem, kde každá fakulta bude mít 

dvouminutový prostor na svou prezentaci, 
- odměny řešitelům projektů lze vyplatit v dubnu, je nutné podat žádosti. 

9. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektorky Vomáčkové: 
- možnost získání stipendia na studijní pobyty studentů na vzdělávacích institucích na 

Islandu, v Lichtenštejnsku a Norsku. Interní uzávěrka na rektorátu je 7. 5. 2008 (na 
ZS 2008/2009)  a  7. 10. 2008 (na LS 2008/2009). 

10. Vnitřní a vnější oponentní řízení. 
       Termíny konání vnitřních oponentních řízení : 

        Katedra fyziky – 13. 3. 2008 ve 13 hod. – dr. Žižková  
        Katedra matematiky – 19. 3. 2008 ve 14 hod.  – Mgr. Balej 
        Katedra geografie – 12. 3. 2008 v 10 hod. – doc. Novák 
        Katedra biologie -  17. 3. 2008 ve 12 hod. – doc. Pavlík. 

  Požadavky kateder na navýšení úvazků dle předložených návrhů kolegium odsouhlasilo.     
  Požadavky katedry informatiky budou projednány s vedoucím katedry.  
  Vnější výběrové řízení se bude konat v 1. polovině května 2008. 

11. Proděkan Balej informoval z porady u prorektora Cyhelského: 
            -   Do elektronických bibliografických databází UJEP je nově přístup možný i     
                 z vnějšku. Přístup na požádání zajistí CI - ing. Plachý. 
            -    Dojde ke změně elektronického poštovního systému (na GroupWise), budou nové  
                 e-mailové adresy (jméno.příjmení@ujep.cz).   
                 Ing. Plachý bude instalovat postupně po katedrách. První na řadě bude katedra   
                 geografie, která se domluví s ing. Plachým na schůzce se členy katedry. 

 -   Proběhlo scanování počítačů. Seznamy nascanovaných HW a SW, které jsou na 
nich instalované, rozešle proděkan Balej katedrám. Vedoucí kateder upozorní 
zaměstnance na platnost Příkazu rektora č. 2/2006 Pracovní řád zaměstnanců 
UJEP, kde je v části IV., čl. 18, bod 2 výslovně uvedeno, že „Zaměstnanci jsou 
povinni zejména na počítačích UJEP instalovat a používat pouze legálně nabyté 
programové vybavení s respektováním licenčního ujednání, rovněž je zakázáno 
poskytovat software legálně vlastněný UJEP jiným osobám.“ 

12. Tajemník. 
- informace o rozpočtu UJEP na rok 2008, 
- rozpočet PřF – vedoucím kateder předán rozpočet kateder na knihy a časopisy a 

OON. Na PřF stoupl počet pracovníků. Letošní rozpočet bude bez problémů. 
- Došlo k odcizení dvou monitorů z učebny na katedře matematiky. 

15.  Dr. Sýkorová Dvorníková informovala: 
           -   Zahájen prodej reklamních předmětů na PřF za zvýhodněnou cenu pro studenty  
               (realizuje pí Šrámková), veřejnosti budou propagační předměty k dostání  
                v knihkupectví UJEP v Brněnské ulici. 

- Zahájen prodej vstupenek na ples PřF na děkanátě u dr. Dvorníkové. 

16.  Různé: 
         -    Dr. Kolská se dotazovala na nákup kapalinového chromatografu, který zatím není  

   realizován. Odpověď: V současné době se domlouvá jaký typ a za jakou pořizovací  
   cenu. 

- Děkanovi katedry zašlou vyjádření, zda požadují zrušení výuky na „Den vědy na 
PřF“ dne 29. 4. 2008. 

- Děkan vyhlásil na Velký Pátek  21. 3. 2008 děkanské volno. 
- Příští kolegium děkana se bude konat dne 8. 4. 2008 ve 13 hodin. 



 
 
 
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
Zapsala: Y. Jůzová 


